

INVITATION

邀请函

You are hereby invited to the official opening of the new showroom in China for

DANISH AGRICULTURE ASSOCIATION

FRIDAY 20 SEPTEMBER AT 10.00

at ACO FUNKI A/S Add:No 615, Huashan Second Road, Jimo District, Qingdao City

The new showroom is a place where you can discover the best solutions and know-how from the leading Danish companies within pig production.

During the day, you are invited to attend professional seminars dedicated to the most trending topics within the pig industry.

You have the chance to explore and help to bridge Chinese and Danish Agriculture.

During the day, we will serve a traditional Danish meal and refreshments.

PROGRAMME:

- **10.00** Welcome to the new showroom official speeches
- 11.30 Ribbon cutting ceremony
- **12.00** Seminar about Biosecurity | Existing with ASF | Practical Experience
- 14.00 Seminar about Environmental Solutions | Sustainable Farming
- 15.30 Seminar about Pig Genetics | How to 40+ PSY?
- **17.00** Thank you for today



We look forward to seeing you!

我们诚挚的邀请您参加 丹麦农业协会 中国示范中心的开幕仪式

9月20日星期五

ACO FUNKI期待与您相聚 地址:青岛市即墨区华山二路615号

示范中心旨在全面而深度地展示丹麦养猪行业的先进技术与理念, 并以此促进中国农业及养殖业的长足发展

与会期间,我们也将举行专业研讨会,直击养猪行业最新最热的前沿话题,期待您的参加。

您将有机会探索并帮助中丹农业架起合作的桥梁

我们也精心准备了传统的丹麦餐食和茶点

议程:

- 10.00 欢迎仪式-官方致辞
- 11.30 剪彩仪式
- 12.00 关于 生物安全 | ASF情况 | 实际经验 研讨会
- 14.00 关于 环控方案 可持续农业 研讨会
- 15.30 关于 种猪基因 如何达到PSY 40+ 研讨会
- 17.00 结束语

期待你的莅临!

HOSTED BY:



















